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  Akademický senát FZS TUL 
   | Zápis z jednání 

 
 
 

Zápis č. 2/2025 ze zasedání Akademického senátu FZS TUL 
dne 15. dubna 2025 

 
 

Přítomni: Filip DVOŘÁK, Lenka HORÁKOVÁ, Martin LIESEL, Vojtěch LINDAUER, Barbora MAŠKOVÁ, Jan 

MORAVA, Tomáš SOUČEK, Jiří BENEŠ on-line 

 

Hosté: Karel CVACHOVEC on-line, Petra PAŽOUTOVÁ on-line 

 

Zahájení: Předseda zahájil zasedání Akademického senátu Fakulty zdravotnických studií Technické univerzity 

v Liberci (dále jen AS FZS TUL) a konstatoval jeho usnášeníschopnost. 

 

Skrutátoři:  Lenka HORÁKOVÁ 

Filip DVOŘÁK 

 

Schváleno tichým souhlasem. 

 

Program jednání: 

1. Zápis č. 10/2024 z jednání Akademického senátu FZS TUL dne 5. prosince 2024 

2. Zápis č. 1/2025 z volebního zasedání Akademického senátu FZS TUL dne 19. března 2025  

3. Návrh záměru akreditace studijního doktorského programu Biomedicínské technologie 

4. Návrh nového garanta studijního doktorského programu Biomedicínské technologie 

5. Návrh jmenování Petry Hynčicové, MSc., jako členku Etické komise Technické univerzity v Liberci za Fakultu 

zdravotnických studií Technické univerzity v Liberci. 

6. Dotazy ohledně simulačního centra 

7. Různé 

 

Předseda AS FZS navrhuje spojení bodů týkajících se záměru akreditace a nového garanta studijního doktorského 

programu Biomedicínské technologie, schváleno tichým souhlasem. 

 

   

1. Zápis č. 10/2024 z jednání Akademického senátu FZS TUL dne 5. prosince 2024 

Předseda v souvislosti s emaily přijatými na email senátu zmínil, že zavládlo určité zmatení ohledně 

zveřejňování zápisů a materiálů. Zdůraznil, zveřejněný je až senátem schválený zápis, do té doby se jedná o 

pracovní materiál, ve kterém může docházet k zásadním změnám. AS se schází častěji, než mu ukládá zákon, 

zasedání jsou veřejně přístupná a pracovní materiály jsou přístupné všem. Došlo však k technické chybě, kdy 

byla špatně nastavena práva, na což upozornil pan Bergman a tato chyba byla napravena. Zákon zároveň 

ukládá které materiály mají být zveřejněny a pro které platí sedmidenní lhůta. Jiných materiálů se to netýká. 

Ve předloženém zápise došlo ke změnám, znění je ve verzi ze 14.4.2025, neoficiální poznámky již nejsou 

součástí zápisu. 

Diskuze: Bez výhrad. 

Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje Zápis č. 10/2024 z jednání AS FZS TUL dne 5. prosince 2024 
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Hlasování: (v pořadí pro-proti-zdržel se): 8-0-0 

 

 

2. Zápis č. 1/2025 z volebního zasedání Akademického senátu FZS TUL dne 19. března 2025 

Předseda AS FZS TUL předložil ke schválení Zápis č. 1/2025 z volebního zasedání AS FZS TUL dne 19. 3. 

2025. Upozornil na změnu v číslování. 

Diskuze: Bez výhrad. 

Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje Zápis č. 1/2025 z volebního zasedání Akademického senátu 

FZS TUL dne 19. března 2025 

Hlasování: (v pořadí pro-proti-zdržel se): 8-0-0 

 

 

 

3. Návrh záměru akreditace studijního doktorského programu Biomedicínské technologie a nového 

garanta studijního doktorského programu Biomedicínské technologie 

Předseda požádal předkladatele o zprávu. Děkan seznámil senát s návrhem záměru akreditace doktorského 

programu v oboru Biomedicínské technologie. Záměr už předjednával s děkany fakult, které by se měly na 

zajištění programu podílet. Záměr také představil na grémiu rektora. Po projednání senátem se k záměru 

vyjádří také VR FZS a následně bude záměr posouzen RPVH. Garantem programu bude prof. Kalbáčová. 

Mašková se zeptala, zda-li nehrozí duplicita vzhledem k podobnému záměru prof. Lukáše, jak plyne ze zápisu 

jednání RPVH. Děkan si netroufá předjímat výsledek jednání RPVH, ale předpokládá, že FZS má lepší 

předpoklady pro zajišťování oboru se zdravotnickou tématikou. FZS má také náskok v publikacích z oboru a 

návaznosti na absolventy. Lindauer zmínil výtky RPVH k návrhu pana prof. Lukáše, následně upozornil na 

rozdíly v charakteru oboru BMI v čechách a v zahraničí co do zaměření na elektrotechniku. 

 

 

4. Návrh jmenování Petry Hynčicové, MSc., jako členku Etické komise Technické univerzity v Liberci za 

Fakultu zdravotnických studií Technické univerzity v Liberci. 

Předseda požádal předkladatele o zprávu. Děkan seznámil senát s tím, že jelikož rozváže po uplynutí 

funkčního období spolupráci s TUL, vyžádal si rektorát náhradníka do etické komise TUL. Děkan uvedl, že 

Petru Hynčicovou, MSc. považuje za dobrou kandidátku vzhledem ke zkušenosti ze zahraničí a vrcholového 

sportu. Členové senátu krátce diskutovali o obsahu CV kandidátky a neměli výhrady ke kandidátce. 

 

 

5. Dotazy ohledně simulačního centra 

Předseda sdělil, že panu děkanovi předal dotazy členů senátu. Zmínil, že děkan preferuje využití jiných 

komunikačních kanálů, např. kolegia a zasedání senátu. Většina dotazů v dopisu byla směřována na stav 

přípravy simulačního centra (SC). Na dotazy písemně odpověděla prod. Paukertová, její odpověď mají členové 

senátu k dispozici. Předseda požádal děkana o komentář. Děkan sdělil, že v dohledné době proběhne 

demolice stávajího objektu, teprve poté bude zahájena stavba. Na řešení vybavení učeben simulační 

technikou bude tedy dostatek času. Dále zmínil, že příprava SC byla konzultována s odborníky z jiných SC po 

ČR, jak je také uvedeno v odpovědi prod. Paukertové. SC bude využíváno během semestru k vyučování 

studentů, v obdobích bez výuky bude k dispozici partnerům. TUL financuje výstavbu, vybavení bude 

financovat KNL. 
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Mašková zdůraznila, že má informace z jednání stavební skupiny AS TUL, jejímž je členem, že se finalizuje 

projektová dokumentace a další změny již nebudou možné. Děkan reagoval že projekt je hotový a dispozice 

prostor jsou dány. Mašková upozornila na možné poddimenzování budovaní elektroinstalace, např. nedostatek 

zásuvek. Ptala se kdo definoval požadavky na elektroinstalaci, zda to byla prod. Paukertová. Děkan 

odpověděl, že fakulta k poskytnutí takto bližších informací ještě vyzvána nebyla, a že za přípravu SC jako 

celku je zodpovědná prod. Paukertová. Mašková řekla, že podle informací od prorektorky Burgerové k tomu 

fakulta vyzvána byla, a zdůraznila, aby se na dostatečné dimenzování elektroinstalace pamatovalo. Prof. 

Beneš zmínil, že by elektroinstalace v SC měla odpovídat normám platným pro zdravotnické prostory. 

Horáková požádala o zápisy ze schůzek k SC, děkan souhlasí. Horáková se zeptala, jaká je vize, co se týče 

výuky v SC a zda budou probíhat školení daných vyučujících. Děkan odpověděl, že někteří pracovníci KNL 

navštívili jiná SC v ČR a projevili zájem o proškolení. Horáková se zeptala, zda bylo proškolení nabídnuto také 

zaměstnancům FZS. Děkan odpověděl, že to bude v kompetenci vedoucích ústavů a že proškolení nabídnuto 

bude. Dále se dotázala na složení týmu, který vede prod. Paukertová a který má přípravu SC na starosti. 

Děkan odpovědel, že neví. Na dotaz, jak budou do simulační výuky zahrnuti studenti oboru RA odpověděl, že 

koncept simulační výuky je bližší pečujícím oborům a že požádá vedoucího oddělení biomedicíny a radiologie 

o představení konceptu simulační výuky pro obory RA a BMT. 

Předseda zdůraznil, že nejpodstatnější je, zda hrozí zmeškání termínů pro zanášení úprav, jak naznačují 

informace ze stavební komise. Zmínil, že odpověď prod. Paukertové nezodpověděla všechny položené dotazy 

v dopisu. Morava zmínil, že na některé oblasti je ještě dostatek času a že z odpovědi prod. Paukertové plyne, 

že se SC již nebude věnovat. Navrhuje zřízení pracovní skupiny, s tím děkan souhlasí, ale dodává, že 

samotné pracovní skupiny nic nevyřeší, že záleží na jejich vedení. Morava se zeptal na možnost využití 

stávajícího vybavení v budoucím SC. Na tuto otázku děkan odpověděl, že to bude zvažováno. 

 

 

6. Různé 

Režijní náklady a možnosti ekonomické činnosti fakulty 

Lindauer informoval senát, že proběhla debata s panem děkanem nad výší režií (více než 100 %), které můžu 

být překážkou pro spolupráce a hospodářskou činnost fakulty. Výše režií se bude pro další rok přepočítávat, 

současná výše není známa. Bude se pracovat na řešení, aby vysoké režie nebyly překážkou spolupracím. 

 

Podnět ve schránce důvěry 

Dvořák informoval, že ve schránce důvěry byl dotaz na možnost absolvování odborné zkoušky z předmětů a 

obhajoby kvalifikační práce u SZZ odděleně v různých termínech. Děkan uvedl, že tato možnost byla 

diskutována na kolegiu, a že podle univerzitních předpisů taková možnost je. Problém vidí v obtížnějším 

personálním zajištění komisí SZZ. Beneš doplnil, že by mohlo být možné v odůvodněných případech. 

 

Přístup do kanceláří 

Horáková požádala, zda by technik Bergman mohl předem informovat zaměstnance o potřebě vstupu do jejich 

kanceláře. Děkan odpověděl, že není proti, pakliže to nebude v časové tísni. 

 

Podané projekty 

Horáková uvedla, že na základě zápisu z porady děkana bylo podáno 8 projektů, a zeptala se o jaké projekty 

jde. Děkan odpověděl, že nastaly problémy při podání 2 žádostí, kvůli dodržení směrnice děkana, za kterou 

ale stojí. Dále uvedl, že si AS může soupis podaných a probíhajících projektů vyžádat. Horáková si seznam 

vyžádala. Lindauer uvedl, že by se seznam mohl být volně přístupný, jak tomu bylo v minulosti. 

 

Provoz systému Medicalc 
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Morava se dotázal na funkčnost a využití systému Medicalc. Děkan uvedl, že systém je funkční, a problémem 

využití je nedostatek vyučujících, kteří se systémem umí pracovat. Morava řekl, že podle zápisů z kolegia a 

vedení fakulty 4/2024 je dle prod. Paukertové ve spolupráci s Bergmanem Medicalc připravený k výuce. 

Medicalc však k výuce není připravený ani nyní a ve výuce není nikým využívám. Prod. Paukertová tak 

nesplnila úkol ve smyslu přípravy Medicalcu pro výuku. V tuto chvíli není nikdo, kdo by se implementací 

Medicalcu do výuky zabýval. Ve spolupráci s Ing. Pospíšilem jsme se snažili o přípravu do výuky, což bylo 

zmařeno ukončením pracovního poměru Ing. Pospíšila. Morava se zeptal, kdo má v současné době systém 

Medicalc na starosti. Děkan odpověděl, že agenda byla předána Jiřímu Luciusovi. 

 

Odborné praxe BMT a BMI 

Souček se zeptal na postup vyjednávání fakulty s firmami o jejich možném zapojení do odborných praxí pro 

studenty BMT a BMI. V minulosti byla komunikace s firmou podmíněna zahájením jednání na úrovni vedení, 

kvůli čemuž si vedení fakulty před rokem vyžádalo seznam potenciálních partnerů. Děkan odpověděl, že o 

zmíněném seznamu nic neví, ale že spolupráci s firmami se nebrání, a že tuto agendu má na starosti prod. 

Procházková. 

 

Předseda senátu poděkoval zúčastněným a ukončil zasedání. 

 

 

 

 

V Liberci dne 15. 4. 2025 
 
 
 

Ing. Tomáš Souček Ing. Vojtěch Lindauer 

zapisovatel předseda AS FZS TUL 


